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بیانیه سپاه پاسداران:

مرکز راهبردی توطئه و شرارت صهیونیست ها مورد 
هدف موشک های سپاه قرار گرفت

روابط عمومی کل س��پاه در بیانیه ای با اش��اره به هدف قرار گرفتن مرکز راهبردی توطئه 
و ش��رارت صهیونیست ها توس��ط موش��ک های نقطه زن، تاکید کرد: تکرار هرگونه شرارت با 

پاسخ  های سخت، قاطع و ویرانگر مواجه خواهد شد.
به گزارش گروه دفاعی ایرنا از س��پاه نیوز، در پی ش��رارت های اخیر رژیم صهیونیس��تی و 
هدف قرار گرفتن »مرکز راهبردی توطئه و شرارت صهیونیست ها«، روابط عمومی کل سپاه 

پاسداران انقلاب اسلامی بیانیه ای صادر کرد.
متن بیانیه به این شرح  است:

بسم الله الرحمن الرحیم
در پی جنایات اخیر رژیم جعلی صهیونیس��تی و اعلان قبلی مبنی بر بی پاس��خ نگذاردن 
جنایت ها و ش��رارت های این رژیم منحوس ؛ ش��ب گذشته "مرکز راهبردی توطئه و شرارت 
صهیونیست ها" مورد هدف موشک های قدرتمند و نقطه زن "سپاه پاسداران انقلاب اسلامی" 

قرار گرفت.
بار دیگر به رژیم جنایتکار صهیونیستی هشدار می دهیم ، تکرار هر گونه شرارت با پاسخ های 

سخت، قاطع و ویرانگر مواجه خواهد شد.
ب��ه ملت عظیم الش��أن ایران نیز اطمین��ان می دهیم امنیت و آرامش میهن اس��لامی، خط 
قرمز نیروهای مس��لح جمهوری اسلامی ایران بوده و به احدی اجازه تهدید و تعرض به آن را 

نخواهند داد.
روابط عمومی کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی

 نایب رئیس مجلس اعدام غیرانسانی شیعیان 
در عربستان سعودی را محکوم کرد

نایب رئیس مجلس شورای اسلامی ضمن محکومیت اعدام غیرانسانی شیعیان در 
عربستان سعودی، خواستار شکستن سکوت از سوی مجامع جهانی شد.

ب��ه گزارش خبرنگار پارلمانی ایرنا، علی نیکزاد نایب رییس مجلس که ریاس��ت جلس��ه را 
برعهده داشت، در جلسه علنی مجلس شورای اسلامی گفت: عده ای از همکاران به حق، اعدام 

غیرانسانی شیعیان در عربستان سعودی را محکوم کرده اند.
وی تصریح کرد: این عمل غیرانسانی انجام شده، اکنون انتظار ما از مجامع جهانی این است 
که سکوت را بشکنند هر چند ما به این مجامع جهانی، NGOها و سایر جایگاه هایی که دم 

از دفاع از حقوق بشر می زنند امیدی نداریم.

نماینده مردم شیراز در مجلس:

 نتیجه مذاکرات وین باید در معیشت مردم
 اثرگذار باشد

نماینده مردم ش�یراز در مجلس گفت: نتیجه مذاکرات وین باید در معیشت مردم 
اثرگذار باشد.

به گزارش خبرنگار پارلمانی ایرنا، روح الله نجابت در نشس��ت علنی مجلس شورای اسلامی 
در تذکری شفاهی گفت: به عنوان جوانترین نماینده مجلس روز جوان و ولادت حضرت علی 

اکبر )ع( را به همه جوانان کشور تبریک می گویم.
وی در تذکری خطاب به دولت افزود: انتظار ما در مجلس ش��ورای اس��لامی و در موضوع 
مذاکرات هسته ای این است که اولاً قانون اقدام راهبردی که مصوبه مجلس است، مورد توجه 

قرار گیرد.  آنچه برای ما ملاک است، آورده اقتصادی روی زمین و در سفره مردم است.
نماینده مردم ش��یراز و زرقان در مجلس یازدهم خاطرنش��ان کرد: اگر قرار است مذاکره ای 

شود اما در معیشت مردم آورده ای احساس نکنیم، این مذاکره از نظر ما مطلوب نیست.
نجابت با اش��اره به جنگ روس��یه و اوکراین تصریح کرد: ما مخالف هرگونه جنگ هستیم، 
اما توجه ناظران را به این نکته جلب می کنم که آن کش��وری که به غرب اعتماد کرد، حتی 
نتوانس��ت ۸ روز مقابل یک کش��ور دیگر دوام بیاورد، اما جوانان ما در جنگ تحمیلی ۸ سال 

مقابل ۸۰ کشور یک تنه ایستادند و مقاومت کردند.
این نماینده مردم در مجلس یازدهم یادآور ش��د: تذک��ری به خودمان در مجلس می دهم، 
این نوع بودجه بس��تن که امسال تجربه کردیم، نش��ان داد که اولاً کارآمدی و کارایی لازم را 
ندارد و اگر قرار باش��د دوباره تکرار شود باعث وهن مجلس و وهن دولت و وهن قانون نویسی 

می شود و باید آن را اصلاح کرد.
نجابت اظهار کرد: توجه مردم را به این نکته جلب می کنم ما به این دولت به این شرط اجازه 
حذف ارز ترجیحی را در بودجه س��ال ۱۴۰۱ دادیم که دولت در چارچوب مش��خص مجلس 
عمل کند. قیمت ها باید در حد ش��هریور ۱۴۰۰ باش��د تا حذف ارز ترجیحی از نظر مجلس 

مورد قبول واقع شود.

رئیس جمه�ور، راهی�ان ن�ور را از مصادیق بارز 
»جهاد تبیین« دانست و تأکید کرد: حرکت عظیم 
»راهیان نور«، ایمان راس�خ مردم و قدرت ملی را 
تقویت می کند و سرزمین های راهیان نور مدرسه 
بزرگ انسان س�ازی اس�ت که هم�واره برای همه 

عصرها و نسل ها درس آموز است.
ب��ه گزارش حوزه دولت ایرنا، آیت الله »س��ید ابراهیم 
رئیس��ی« در دی��دار اعضای س��تاد مرکزی و ش��ورای 
سیاس��ت گذاری راهیان نور، این جریان سراس��ری را از 
مصادیق بارز جهاد تبیین توصیف کرد و اظهار داش��ت: 
سرزمین های راهیان نور مدرسه بزرگ انسان سازی است 
که همواره برای همه عصرها و نسل ها درس آموز است و 
در این فرصت ارزنده جهاد تبیین، راویان و مبلغان باید 
اهداف والای ش��هدا و درس های عینی امروز آن را برای 

نسل جوان تبیین کنند.
وی ب��ر همین اس��اس خطاب به همه دس��تگاه های 
مسئول و اجرایی تأکید کرد: همه باید به وظیفه الهی، 
انقلابی و قانونی خود برای حفظ و تداوم حیات مدرسه 

انسان ساز و تحول آفرین راهیان نور عمل کنند.
رئیس جمهور، ایمان راس��خ مردم را مهمترین عامل 
خلق قوت و قدرت ملی برشمرد و اظهار داشت: حرکت 
عظیم راهیان نور ایمان راس��خ مردم و در نتیجه قدرت 
و قوت ملی را تحکیم ، تقویت و ارتقا می بخش��د. حضور 
مردم در س��رزمین های نور و آش��نایی با فرهنگ دفاع 
مقدس، باور م��ردم به نظام و کارآمدی الگوی مدیریت 
جبهه های جنگ را بالا ب��رده و هر چه اعتماد مردم به 
نظام ارتقا یابد،  سرمایه اجتماعی کشور افزایش می یابد.

آیت الله رئیس��ی اردوه��ای راهیان نور را س��رمایه 
اجتماعی توصیف کرد که با حکمت مقام معظم رهبری 
برقرار شد و امروز مایه ارتقای اقتدار کشور شده است و 
خاطرنشان کرد: جمعیت عظیم راهیان سرزمین های نور 
که هر سال بر تعداد آنها افزوده شده است، برای کشور 

قدرت ساز و اقتدارآفرین بوده و هستند.
وی با بیان اینکه این حرکت عظیم فرهنگی با هدایت ها 
و حمایت های مقام معظم رهبری به نقطه بسیار مطلوبی 
رس��یده اس��ت، گفت: همانگونه که امام حسین )ع( به 
برک��ت اخلاص در نیت و عمل خ��ود در پرتو نور الهی 
نورانیت یافت و سفینه نجات شد، شهدای دفاع مقدس 
نیز با تأس��ی به آموزه ه��ای کربلا و تبعیت از ولی فقیه 

زمان، هم خودشان و هم مسیرشان نورانی شد.
رئیس جمهور با بیان اینکه نورانیت ش��هدای دفاع 
مقدس نیز مانند مسیر نورانی شهدای کربلا ماندگار 
است، افزود: جلوه تحول آفرین و انسان ساز عاشورا در 
جوان��ان این م��رز و بوم باردیگر تجل��ی یافت هر چه 
زم��ان از دوران دف��اع مقدس می گ��ذرد، پرده ها، از 
مقابل نورانیت آن ایثارگری ها کنار می روند و حقانیت 

ملت ایران آشکارتر می شود.
آیت الله رئیسی با بیان اینکه دفاع مقدس ما ظرفیت 
تحول آفرینی عظیمی دارد افزود: درست است که فضای 
رسانه ای در جهان در اختیار امپراطوری رسانه ای غربی 
است، اما خاصیت حق و نور این است که جای خودش 
را در میان ظلمت باز می کند و خدا دل ها را متوجه حق 
می کند لذا نباید از ترویج مسیر نورانی شهدا ناامید شد.

رئیس جمه��ور ب��ا بیان اینک��ه ام��روز همانگونه که 
مناب��ع طبیعی و ثروت های خدادادی ملت ها از س��وی 
نظام سلطه غارت می ش��ود، اندیشه جوانان و نیروهای 
کارآم��د ملت ها نیز غارت می ش��ود، تصریح کرد: قطعا 
وقتی نیروهای جوان و با انگیزه کش��ور از سرزمین های 
نور بازدید کنند و با آنچه در این مناطق رخ داده آش��نا 
شوند، تبدیل به رویش های انقلاب شده و سرمایه نظام 

در مسیر پیشرفت و اقتدار خواهند بود.
آیت الله رئیس��ی راه اندازی موزه های دفاع مقدس در 
استان های مختلف کش��ور را اقدام ارزنده دیگری برای 
حفظ یاد و آث��ار دفاع مقدس و معرفی آن به عصرها و 
نسل های بعدی دانس��ت و گفت: اگر چه آثار فرهنگی 
و هنری ارزنده ای در زمینه دفاع مقدس خلق ش��ده و 
تلاش های ارزش��مندی برای حفظ فرهن��گ آن انجام 
شده، اما همچنان امکان فعالیت ها و تولیدات فرهنگی و 

هنری بسیاری وجود دارد که باید بالفعل شود.
وی در ادامه با اش��اره به اقدامات انجام شده در دولت 
مردمی برای مدیریت شیوع کرونا و کاهش آمار قربانیان 
ای��ن بیماری گف��ت: از همه دس��ت اندرکاران برگزاری 
اردوهای راهیان نور درخواست می کنم که همانگونه که 
با مدیریت مطلوب خود برگزاری این اردوها را به الگوی 
مس��افرت ایمن تبدیل کردند، تلاش کنند از جان این 
زائران در برابر بیماری کرونا نیز به نحو احس��ن صیانت 

کنند.
در پایان این مراس��م از طرف سردار »بهمن کارگر« 
فرمانده ستاد مرکزی راهیان نور، نشان و لباس خادمی 
راهیان نور و تصویر یادمان ش��هدای ش��لمچه به پاس 
قدردان��ی از توجهات رئیس جمهور به برگزاری مطلوب 

و بهتر این اردوها به وی اهدا شد.
پی��ش از س��خنان رئیس جمه��ور، وزیر آم��وزش و 
پرورش به عنوان رئیس س��تاد این وزارتخانه در شورای 
سیاس��ت گذاری راهیان نور، نمایندگان س��تاد مرکزی 
راهیان نور، ستاد کل نیروهای مسلح، ارتش جمهوری 
اسلامی ایران، نیروی انتظامی جمهوری اسلامی ایران، 
وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی، سازمان هلال 
احمر، وزارت گردش��گری و میراث فرهنگی و س��ازمان 
صداوسیما در سخنانی به ارائه گزارشی از عملکرد ستاد 
سازمانی متبوع خود در شورای سیاست گذاری راهیان 

نور پرداختند.

عضو مجلس خبرگان رهبری با اشاره به فروش 
نفت ایران با وجود تحریم ها و بازگش�ت پول آن 
به کشور بدون مشکل و همچنین مسئله تامین 
واکس�ن و دور زدن تحریم ها گفت: مجموع این 
ش�رایط و اقتدار ایران، آمری�کا را در مذاکرات 

بسیار منفعل کرده است.
آیت الله محس��ن حی��دری آل کثی��ر عضو مجلس 
خبرگان رهبری در گفت وگو با خبرنگار حوزه احزاب 
ایرنا با اشاره به کارشکنی آمریکا در مذاکرات به دلیل 
اینکه این کشور حاضر نیست منافع به حق جمهوری 
اس��لامی را بپذی��رد اظهار داش��ت: طبیع��ت آمریکا 
استکباری است و همواره به دنبال این است که بتواند 
بیش��ترین امتیاز را ب��دون دادن کوچکترین امتیاز به 
دست آورد.  حیدری آل کثیر با تاکید بر اینکه آمریکا 
اگر هم متعهد و تضمین��ی بدهد به هیچ عنوان قابل 
اعتماد نیس��ت و تاریخچه برخورد این کشور با ایران 
نشان دهنده این موضوع است به وضعیت برجام اشاره 
کرد و گفت آمریکایی ها با وجود اینکه در قرارداد بین 
المللی برجام تعه��د داده بودند و حتی به قول دولت 
گذشته امضای کری تضمین بود اما باز هم دیدیم که 

آمریکا زیر برجام زد و از آن خارج شد.
نماینده مردم خوزستان در مجلس خبرگان رهبری 
ادامه داد: بنابراین طبیعت آمریکا عوض نشده است و 

آنها زمانی که احس��اس می کنن��د ایران دارای اقتدار 
اس��ت و می تواند تحریم ها را به راحتی دور بزند دچار 
اضطرار می ش��وند و دیگر چاره ای ج��ز پذیرش این 

موضوع ندارند.
وی ب��ا بیان اینکه اقتدار دول��ت فعلی در دور زدن 
تحریم ها بسیار مهم اس��ت یادآور شد: اینکه  رئیس 
جمهور فعلی مانند گذشته بودجه کشور و آب خوردن 
را به برجام گره نمی زند نکته بس��یار مهمی اس��ت و 
اگر غیر از این باش��د آمریکایی ها آن کش��ور را جدی 
نمی گیرند کما اینکه نس��بت به ع��راق، لیبی و حتی 
اوکرای��ن با وج��ود تضمین ها و ق��ول و قرارهایی که 
داده بودن��د، همه آنها را نادیده گرفتند لذا ما باید در 
مذاک��رات حواس خود را جمع کنی��م تا از جایی که 

غیرقابل پیش بینی است ضربه نخوریم.

مع�اون اول رئیس جمه�ور گفت: ت�ا زمانی که 
صنعت خودروس�ازی رقابتی نش�ود، امکان حل 
مس�ائل و چالش های فعلی میسر نخواهد شد و 
ش�اهد خروج از انحصار، تنوع و اصلاح قیمت و 

افزایش کیفیت خودرو نخواهیم بود.
به گزارش ح��وزه دولت ایرنا از پایگاه اطلاع رس��انی 
ریاس��ت جمهوری، محمد مخبر در جلس��ه ارائه طرح 
ه��ای نخبگان که این بار موضوع راهکارهای برون رفت 
صنعت خودرو از چالش فعلی برگزار شد، با تبریک اعیاد 
شعبانیه و با اشاره به بازدید اخیر رییس جمهور از شرکت 
ایران خودرو، اظهار داشت: رییس جمهور در این بازدید 
دستوراتی را برای اصلاح وضعیت موجود ابلاغ کردند و 
خواستار پیگیری جدی این دستورات شدند. معاون اول 
رییس جمهور افزود: اصلاح س��اختار موجود در صنعت 

خودروس��ازی نیازمند برنامه ای جامع و مدون است به 
گونه ای که این برنامه به همراه زمان بندی مش��خص و 
تقس��یم وظایف باشد و به صورت جدی دنبال شود. وی 
با اش��اره به گزارش ارائه شده در جلسه در خصوص راه 
ه��ای برون رفت صنعت خودرو از چالش های موجود و 
بهبود کیفیت، گفت: باید از فرصتی که به واسطه بازدید 
رییس جمهور از شرکت ایران خودرو ایجاد شده، حداکثر 
استفاده را داشته باشیم و این گزارش را به یک برنامه 
عملیاتی زمان بندی ش��ده تبدیل کنیم. مخبر با بیان 
اینکه تقویت س��ایر ش��رکت های خودروسازی کشور 
م��ی تواند به رقابتی ش��دن این صنع��ت کمک کند، 
تصریح کرد: تا زمانی که صنعت خودروسازی رقابتی 
نش��ود، امکان حل مس��ائل و چالش های فعلی میسر 
نخواهد شد و ش��اهد خروج از انحصار، تنوع و اصلاح 
قیم��ت و افزایش کیفیت خودرو نخواهیم بود. در این 
جلسه گزارش��ی از راه های برون رفت صنعت خودرو 
از چالش فعلی ارائه و پیشنهاداتی برای بهبود کیفیت 
صنع��ت خودرو کش��ور مطرح ش��د. اصلاح س��اختار 
صنع��ت خودرو، اصلاح س��اختار حاکمیت ش��رکتی، 
ارتقای فناوری و نوآوری در طراحی و س��اخت، شکل 
گیری توانمندی با تکیه بر رقابتی شدن بازار و تسهیل 
مش��ارکت های بین المللی و انتقال فناوری از جمله 

محورهای مطرح شده در این گزارش بود.

آیت الله حیدری آل کثیر در گفت وگو با ایرنا:

شرایط مقتدرانه ایران، آمریکا را در مذاکرات منفعل کرده است
معاون اول رئیس جمهور: 

چالش های صنعت خودروسازی با رقابتی شدن حل می شود

 راهیان نور از مصادیق بارز »جهاد تبیین« است
رئیسجمهور:

هش�تاد و دومین جلسه ش�ورای گفتگوی 
دولت و بخش خصوصی آذربایجان شرقی به 
ریاس�ت استاندار و با حضور مدیران دستگاه 
های اجرایی، تع�دادی از نمایندگان مجلس، 
کارشناسان و فعالان اقتصادی استان در اتاق 

بازرگانی تبریز برگزار شد.
در ابتدای نشس��ت، ایجاد خط اعتباری واردات 
نهاده های کشاورزی از س��وی صندوق حمایت از 
بخش کشاورزی مطرح گردید و فعالان این حوزه 
از کاف��ی نبودن تامین مناب��ع و اختیارات مدیران 
اس��تانی انتقاد کردند و مقرر شد بانک کشاورزی 
۱۰۰ میلی��ارد توم��ان ب��رای این ح��وزه در نظر 

بگیرد.
پ��س از آن، اعتراض صاحبان بنگاه های صنعتی 
و خدمات��ی به افزایش قیم��ت گاز مصرفی و نحوه 
محاس��به قب��وض گاز واحدها مورد بررس��ی قرار 
گرف��ت و مقرر گردید تا نیم��ه فروردین ۱۴۰۱ از 
قطعی گاز واحدهای صنعتی اس��تان جلوگیری به 
عمل آید تا تسویه حس��اب معوقات خود را انجام 

دهند.
در ادامه، مش��کلات زیس��ت  محیطی ناش��ی از 
آلودگ��ی پس��اب واحده��ای تولی��دی و فرآوری 
کشمش شهرس��تان بناب در راستای ارائه راهکار 
جهت ادامه فعالیت این واحدها مورد بررس��ی قرار 
گرفت و نماینده انجمن کش��مش بناب با اشاره به 
اینکه در س��ال گذش��ته ۴۵ میلیون دلار کشمش 
از گمرک این شهرس��تان صادر شده است بر حل 

مشکلات جاری تاکید کرد. 
اعتراض اعضای انجمن داروسازان استان به عدم 
الزام حذف کامل نس��خه های کاغذی دفترچه های 
بیم��ه تامین اجتماع��ی و عدم تصفی��ه مطالبات 
داروخانه ها از س��وی سازمان اجتماعی نیز آخرین 
موضوع جلس��ه ۸۲ بود که مورد بررسی اعضا قرار 
گرفت و مقرر گردی��د با توجه به اینکه آذربایجان 
شرقی جزو سه استان برتر کشور در ارائه خدمات 
الکترونیک محور دارویی اس��ت مشکلات طرفین 

مرتفع گردد.
  قضی�ه افزایش حقوق کارگران چالش�ی 

جدید برای واحدهای تولیدی است
رئیس اتاق بازرگانی تبریز با اش��اره به حواش��ی 
افزایش حقوق س��ال آینده کارگران در ایام پایانی 
امس��ال گفت: بحث افزای��ش ۵۷ درصدی حقوق 
کارگ��ران، حرک��ت و چالش جدی��دی در بازار و 

واحدهای تولیدی ایجاد خواهد کرد.

یون��س ژائله ادام��ه داد: جنگ روس��یه و اوکراین 
موجب افزایش قیمت مواد نفتی، گاز و سایر کالاهای 
اساس��ی در بسیاری از کشورها ش��ده و نرخ بعضی 
کالاها نس��بت  به سال قبل با افزایش ۴۰۰ درصدی 

مواجه شده که در نوع خود بی نظیر است.
وی افزود: طبیعتاً هر تهدید، فرصتی را نیز ایجاد 
می کند بنابراین در این زمینه باید از فرصت های 

به وجود آمده به نحو احسن استفاده کنیم.
رئیس اتاق بازرگانی تبری��ز اضافه کرد: امیدواریم 
با ایجاد فضای مناس��ب گفتگ��و در روزهای آینده، 
مذاکرات به نتیجه رسیده و توافق هر چه زودتر انجام 
شده و خبرهای خوبی در این زمینه بشنویم تا انگیزه 

ای برای فعالیت بیشتر صنعتگران ایجاد شود.
وی ب��ا اش��اره به موض��وع افزایش ن��رخ حقوق 
کارگران گفت: یکی از موضوعاتی که اخیراً مطرح 
ش��ده  اس��ت، بحث افزایش ۵۷ درص��دی حقوق 
کارگ��ران اس��ت که حرک��ت جدیدی در ب��ازار و 

واحدهای تولیدی ایجاد خواهد کرد.
ژائل��ه اضافه ک��رد: این می��زان افزایش غیرقابل 
هضم اس��ت و امکان جذب آن توس��ط واحدهای 
تولیدی غیرممکن به نظر می آید لذا اگر دولت به  
ج��ای افزایش این رقم، ارزش پول ملی را افزایش 
داده و قیم��ت ارز را از ۲۶ هزار تومان به ۲۳ هزار 
تومان می رساند، قدرت خرید کارگران نیز افزایش 

می یافت و نیازی به ایجاد این رقم جدید نبود.
وی در خص��وص ح��ذف ارز ۴۲۰۰ تومانی نیز 
گف��ت: این موضوع که از س��وی دولت پیش��نهاد 
ش��ده است، ش��اید لازم به  نظر برس��د اما اکنون 
زمان درستی برای اجرای این کار نیست و طبیعتاً 
این ام��ر عوارضی همچون تورم ب��الا برای جامعه 
به دنبال خواهد داش��ت، در کن��ار این موارد برای 
ادامه حیات بخش کشاورزی و بخش تولید نیاز به 
نقدینگی سنگینی وجود دارد که با توجه به میزان 
حجم نقدینگی واحدهای تولیدی و منابع بانک ها 

این موضوع غیرممکن است.
ژائله تاکید کرد: کش��ت ق��راردادی، اصلاح بذر 
و تامین کود مناس��ب و این ک��ه، این محصولات 
در زمان مناس��ب در اختیار کش��اورزان قرار گیرد 
جزو پیش��نهادات ما است که امیدواریم با حمایت 
اس��تانداری این طرح ها عملیاتی شود و تولید این 

محصولات افزایش یابد.
رئی��س اتاق بازرگانی تبریز ب��ا بیان این که باید 
برای تولید نهاده های دامی، برنامه جدی داش��ته 
باش��یم گفت: بهترین کار در این زمینه حمایت از 

بخش کش��اورزی و تولیدکنندگان استان است و 
این موضوع نیاز به بودجه و نقدینگی دارد لذا باید 
از دولت درخواس��ت ش��ود این طرح ها را تصویب 
کند تا کود و بذر مناس��ب در اختیار کشاورز قرار 
بگیرد چرا که فصل کش��ت به زودی می رس��د و 
فرصت بس��یار کمی باقی مانده است و باید در این 

زمینه سریع تصمیم گرفته شود.
وی با تاکید بر بازگشایی مجدد خط ریلی جلفا 
خاطرنش��ان کرد: اتصال خط جلف��ا به خط آهن 
ش��مال غرب و راه آهن آذربایجان و روس��یه جزو 
اولویت های توس��عه تجاری اس��ت تا حتی اگر از 
طریق دریا برای انتقال کالاهای اساس��ی مشکلی 
وجود داش��ته باش��د بتوانیم به وس��یله واگن این 

کالاها را انتقال دهیم.
  جلسات شورای گفتگو یکی از راهکارهای 

پایان دادن به بروکراسی اداری است
اس��تاندار آذربایجان شرقی گفت: محل گلایه ما 
از جلسات ش��ورای گفتگو، لزوم پیگیری مصوبات 
ش��ورا توس��ط مدیران مزبور دولت��ی و همچنین 
بخ��ش خصوصی ب��ود که باید به صورت مس��تمر 

انجام شود.
عابدین خرّم ادامه داد: شورای گفتگوی دولت و 
بخش خصوصی اس��تان برکات زیادی دارد و فارغ 
از جنب��ه کمی که یکی از موفقیت ترین جلس��ات 
اقتصادی اس��تان بوده، اصل برگزاری این نشست 
اقدام بسیار خوبی اس��ت چرا که بخش خصوصی 
می تواند مش��کلات و مطالب خود را در این جلسه 
مطرح کند و اینکه مس��ئولان دولتی و نمایندگان 
مجلس و نماینده قوه قضاییه پاسخ گوی مشکلات 

بخش خصوصی باشد، قطعا امر مبارکی است.

وی اف��زود: م��ا بای��د بتوانیم فاصل��ه  بین وضع 
موجود و وضع مطلوب را کاهش داده و در راستای 
پیگیری مصوبات ش��ورای گفتگو مس��تمراً تلاش 
کنیم ت��ا منتج به نتیجه ش��ود وگرنه اصل قضیه 
بس��یار اقدام خوبی اس��ت لذا جلس��ه قبل، محل 
گلایه ما لزوم پیگیری مصوبات شورا توسط بخش 

دولتی و خصوصی به صورت مستمر بود.
وی اضاف��ه ک��رد: کمتر جلس��ه و نشس��تی به  
اندازه  نشس��ت ش��ورای گفت وگوی دولت و بخش 
خصوصی، اصرار بر حل مشکلات اقتصادی استان 
دارد و دول��ت خ��ود را موظف به اس��تقبال از این 
جلسات و پاسخ گویی به مشکلات بخش خصوصی 

می داند.
اس��تاندار آذربایجان ش��رقی با بی��ان اینکه باید 
برای پربار بودن این جلس��ات نقطه بهینه تعریف 
ش��ود تاکید کرد: اگر در اجرای مصوبات این شورا 
مش��کلی وجود دارد، باید با تشکیل یک کارگروه، 

دلایل عدم اجرای مصوبات بررسی شود.
خرّم در بخش دیگری از سخنان خود متذکر شد: 
متأسفانه سال های زیادی است که بروکراسی اداری 
در مجموعه های ما حاکم شده و همه را خسته کرده  
اس��ت و این جلس��ات یکی از راهکاره��ا برای پایان 
دادن به بروکراس��ی اداری است و هرچه قدر بتوانیم 
گفتگوهایمان را پرثمر کنیم می توانیم در رسیدن به 
نتایج مناسب در آینده و بالا بردن بیش از پیش شأن 

و جایگاه اتاق بازرگانی قدم برداریم.
وی ب��ا تاکید ب��ر لزوم تکری��م و تقدیر از تلاش 
صنعتگران و فعالان بخش خصوصی استان گفت: 
ما از بخش خصوصی درخواست می کنیم که برای 
حل بعضی از مش��کلات مانند مشکلات برق، آب، 
گاز و س��ایر موضوع��ات در کن��ار دولت حضوری 
پررنگ داش��ته باشد چرا که داش��تن نگاه دولتی 
ب��ه پروژه ها و مش��کلات منجر به عق��ب  افتادگی 
می ش��ود و اکنون میانگین تکمیل پروژه های ملی 
۱۷.۵ س��ال اس��ت و لذا نباید اجازه دهیم بخش 

خصوصی نیز به این نگاه فرسایشی دچار شود.
  بس�یاری از مصوب�ات اس�تانی ش�ورای 

گفتگو امسال عملیاتی شده است
مع��اون هماهنگ��ی ام��ور اقتص��ادی اس��تاندار 
آذربایجان ش��رقی نیز طی س��خنانی گفت: بعضی 
از موضوعات و مواردی که در این جلس��ات مطرح 
می ش��ود جنب��ه اس��تانی دارد و تصمیم گیری در 
اختیار حوزه اس��تان است و بس��یاری از موارد نیز 
عملیاتی ش��ده  است اما بعضی موارد و موضوعات، 

نش��ات گرفته از تصمیمات مرکز اس��ت و ما تنها 
رابط هستیم.

محم��د کلامی افزود: ب��ه  عنوان مث��ال در بحث 
افزایش قیمت گاز چندین موضوع از جمله ش��ناور 
بودن بحث گاز را مطرح کرده و طی نامه ای با معاون 
اول رئیس جمهور مکاتبات��ی انجام دادیم و به نوعی 
بعضی از مشکلات واحدها حل شد و مورد بعدی نیز 
شامل بودن بعضی واحدها بود که ۴۱ واحد را مطرح 
و بخش عمده ای از مش��کلات آن ها حل ش��د اما در 
خصوص نرخ گاز دغدغه  بخش خصوصی را گفته ایم 
و تاکی��د کرده ایم ک��ه بخش خصوص��ی نمی تواند 

هزینه های خود را به  سادگی تامین کند.
وی اضافه کرد: قبول داریم که بعضی تصمیمات 
بای��د ب��ا طمأنینه انجام ش��ود اما انتظ��اری که از 
فعالان بخش خصوصی اس��تان داریم این اس��ت 
که در جلس��اتی که با حضور مس��ئولین کشوری 
برگزار می شود، رفتار متفاوتی نسبت به جلسات با 

مسئولین استانی نداشته باشند.
مع��اون هماهنگ��ی ام��ور اقتص��ادی اس��تاندار 
آذربایجان ش��رقی افزود: در جلسه ای که با حضور 
معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت، فعالان بخش 
خصوصی و نمایندگان کشوری صنایع برگزار شد، 
صحبت های متفاوت  تری نس��بت  به این جلس��ه 
مطرح ش��د لذا انتظ��ار داریم در جلس��اتی که با 
مسئولان کشوری برگزار می شود، واضح تر صحبت 

کنید.
کلامی در ارتباط با احتمال قطعی گاز صنایع به 
دلیل داشتن بدهی نیز گفت: از مدیر عامل شرکت 
گاز اس��تان می خواهیم تا ۱۵ فروردین سال آینده 
ب��ه صنایع فرصت لازم داده ش��ده و از قطعی گاز 
ای��ن واحدها جلوگیری ش��ود تا در خصوص بحث 

افزایش نرخ گاز تصمیمات لازم اتخاذ شود.

زماننامناسب
حذفارز۴۲۰۰تومانی

»عصرآزادی«ازجلسه۸۲شورایگفتگویدولت
وبخشخصوصیآذربایجانشرقیگزارشمیدهد؛
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یونس ژائله می 
گوید بحث افزایش 
۵۷ درصدی حقوق 

کارگران حرکت 
جدیدی در بازار و 
واحدهای تولیدی 

ایجاد خواهد کرد که 
غیرقابل هضم است!


